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PROTOKÓŁ 0012.6.5.2017 z posiedzenia Komisji Kultury i Sportu w dniu  23 marca  2017 roku  
Miejsce posiedzenia: sala nr 130 Urzędu Miasta Czas posiedzenia: 13.00 -13.45  W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczyła Radna Iwona Rosińska – usprawiedliwiona.    Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Spotkanie ze stowarzyszeniem kobiet na rzecz propagowania 

Kultury Śląskiej, 
4. Zapoznanie się z rozstrzygniętymi konkursami z dziedziny kultury i 

sportu, 
5. Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok, 

  Pismo Jastrzębskiego Klubu Brydża Sportowego, 
6. Wolne głosy i wnioski 
7. Przyjęcie protokołów z dnia 19 stycznia, 25 stycznia oraz 16 lutego 2017 r.  
8. Zakończenie posiedzenia  

Ad. 1 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Mirosław Kolb. Przywitał 
przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych gości. 
Ad. 2 
Porządek obrad został przyjęty głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się 
– 0. 
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Ad. 3 
Temat nie został zrealizowany z uwagi na nie przybycie  zaproszonych gości. 
Ad. 4 
Zapoznanie się z rozstrzygniętymi konkursami z dziedziny kultury i sportu. 
Andrzej Matusiak  - Każdy z nas miał informację dot. rozstrzygniętych konkursów.  Czy były jakieś odwołania?  Grażyna Matysik  - Nie.   Andrzej Matusiak  - Kiedy środki finansowe są przekazywane?  Grażyna Matysik  -  Do 30 dni od dnia podpisania umowy. Bardzo mocno tych terminów pilnujemy. Nie zdarzyło się, abyśmy opóźnili płatności związane z dotacją. Przed przekazaniem środków musimy uzyskać wszystkie korekty jeżeli są wymagane. W tej chwili sukcesywnie środki przelewamy pilnując dochowania terminu.   Andrzej Matusiak  - Zawsze mówiono przy konkursach, że nie można realizować konkursu wcześniej jeżeli nie będzie podpisana umowa. Od stycznia kluby mogłyby realizować projekty. Tak jest w projektach unijnych.  Dariusz Holesz  - Nie jest to możliwe gdyż wydatki kwalifikowane to są te, które są poniesione po podpisaniu umowy.   Andrzej Matusiak  - Niektóre kluby mają w styczniu, lutym dość  poważne wydatki. Jest przyznana kwota z budżetu miasta w ramach konkursu, którą klub już poniesie, a nie dostał jeszcze środków finansowych z budżetu miasta.   Grażyna Matysik  - Rozporządzenie Ministra narzuciło wzór umowy, oferty, sprawozdania, ogłoszenia. Jeżeli podejmiemy ryzyko wypłacania środków od stycznia to może się to okazać problematyczne ponieważ dotacje zwykle przekazywanie są w niższej kwocie niż ktoś wnioskuje, a następnie przeprowadzone są korekty. Trudno będzie to zweryfikować. Dopóki nie jest podpisana umowa nie można żadnych wydatków robić. Pieniądze są przekazywane do 30 dni od dnia podpisania umowy. 13 lutego zostało opublikowane Zarządzenie w sprawie przyznanych kwot. Do 22 lutego kluby miały składać korekty.    
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Dariusz Holesz  - Nie możemy ogłosić konkursu jeżeli nie mamy środków w budżecie miasta.   Andrzej Matusiak  - Jak wygląda sprawozdanie w porównaniu z poprzednimi konkursami?  Grażyna Matysik  - Wymagane jest prowadzenie rachunkowości, stosowanie polityki rachunkowości. Zasady się nie zmieniły.   Andrzej Matusiak  - Jaką kwotę otrzymała szkółka piłkarska „MOSIR”?  Grażyna Matysik  - 50 tys. zł  Zofia Florek  - Nie podpisaliśmy umowy bo musielibyśmy zwracać środki finansowe.   Andrzej Matusiak  - Czyli będą granty?  Grażyna Matysik  - Tak.   Mirosław Kolb  - Czy klub GKS 1962 Jastrzębie zwrócił się z pismem o dodatkowe środki finansowe?  Grażyna Matysik  - Nie.   Ad.5 
Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok, 

 Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta  - Dariusz Holesz. Poinformował, że w  związku ze zmianą Rozporządzenia Ministra Finansów z dnia 2 marca 2010 roku w sprawie szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów oraz środków pochodzących ze źródeł zagranicznych, która weszła w życie z dniem  1 stycznia 2017 roku, proponuje się dokonać przeniesienia planu dochodów bieżących budżetu Miasta w wysokości 77 000 zł w ramach działu 700 — Gospodarka mieszkaniowa w celu przyporządkowania poszczególnych źródeł 
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uzyskania dochodów do odpowiedniego paragrafu klasyfikacji budżetowej. Proponuje się zwiększyć plan dochodów bieżących budżetu Miasta w dziale 750 – Administracja publiczna o kwotę 8 155 zł w związku ze zwrotem z Funduszu Pracy kosztów wynagrodzeń i pochodnych poniesionych w miesiącach od października do grudnia 2016 roku za pracowników zatrudnionych w Urzędzie Miasta w ramach robót publicznych. Proponuje się zwiększyć plan dochodów majątkowych budżetu Miasta w dziale 801 – Oświata i wychowanie o kwotę 2 000 000 zł w związku z uzyskaniem dofinansowania z budżetu Unii Europejskiej do realizacji projektu „Przebudowa i rozbudowa budynku ZS Nr 8 w Jastrzębiu-Zdroju". Załącznik Nr 2 1. Proponuje się zmniejszyć plan wydatków bieżących budżetu Miasta w dziale 020 - Leśnictwo, rozdziale 02001 — Gospodarka leśna o kwotę 12 000 zł planowanych na koszty prowadzenia nadzoru nad gospodarką leśną w lasach niestanowiących własności Skarbu Państwa przez Nadleśnictwo Rybnik z uwagi na to, iż usługa ta nie będzie zlecana do wykonania w roku bieżącym.  Proponuje się zwiększyć plan wydatków bieżących budżetu Miasta w dziale 600 — Transport i łączność, rozdziale 60095 — Pozostała działalność o kwotę 160 000 zł z przeznaczeniem na organizację, zarządzanie i eksploatację systemu miejskich wypożyczalni rowerów. Proponuje się dokonać przeniesienia planu wydatków bieżących budżetu Miasta w wysokości 211 733 zł z działu 700 — Gospodarka mieszkaniowa, rozdział 70005 - Gospodarka gruntami i nieruchomościami do działu 600 - Transport i łączność, rozdział 60095 — Pozostała działalność w związku z koniecznością dostosowania wydatków ponoszonych na utrzymanie Dworca PKS w Jastrzębiu-Zdroju do odpowiedniej klasyfikacji budżetowej. Proponuje się zwiększyć plan wydatków bieżących budżetu Miasta w dziale 750 — Administracja publiczna, rozdziale 75023 - Urzędy miast i miast na prawach powiatu o kwotę 47 288 zł z przeznaczeniem na: a) wynagrodzenia i pochodne w związku z uzyskaniem z Funduszu Pracy refundacji kosztów poniesionych przez Urząd Miasta na organizację robót publicznych w roku ubiegłym w wysokości 8 155 zł, b)wynagrodzenia i pochodne związane z realizacją zadań Systemu Gospodarki Odpadami w wysokości 39 133 zł. Proponuje się zwiększyć plan wydatków budżetu Miasta w dziale 801 - Oświata i wychowanie o kwotę 4 743 600 zł, w tym: a) wydatki majątkowe zwiększyć o kwotę 4 743 600 zł w rozdziale 80101 - Szkoły podstawowe, z czego: — wprowadzić wieloletnie przedsięwzięcie z udziałem środków z budżetu Unii Europejskiej Nr 000-U16- 579-300 pn. „Przebudowa i rozbudowa budynku ZS Nr 8 w Jastrzębiu-Zdroju" na kwotę 7 343 600 zł, - zmniejszyć istniejące wieloletnie przedsięwzięcie Nr 000-000-579-300 pn. „Przebudowa i rozbudowa budynku ZS Nr 8 w Jastrzębiu-Zdroju" o kwotę 2 600 000 zł, zmian tych dokonuje się w związku z uzyskaniem dofinansowania z budżetu Unii Europejskiej do realizacji projektu „Przebudowa i rozbudowa budynku ZS Nr 8 w Jastrzębiu-Zdroju"', b) w ramach wydatków bieżących dokonać przeniesienia planu na ogólną kwotę 15 206 zł, w tym: w rozdziale 80101 - Szkoły podstawowe zmniejszyć wydatki statutowe w Szkole Podstawowej Nr 1 o kwotę 1 488 zł i przeznaczyć na dofinansowanie realizacji projektu finansowanego z udziałem środków Unii Europejskiej Nr 000-U06-000-100 pn. „Kreatywny uczeń i nauczyciel w nowoczesnej szkole", - w rozdziale 80130 - Szkoły zawodowe zmniejszyć wydatki statutowe w Zespole Szkół Zawodowych o kwotę 9 279 zł i 
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przeznaczyć na dofinansowanie realizacji projektów finansowanych z udziałem środków Unii Europejskiej Nr 000-U05-000-100 pn. „Rozwój kadry Zespołu Szkół Zawodowych w Jastrzębiu-Zdroju gwarancją sukcesów uczniów" (1 568 zł) i Nr 000-P37-000-100 pn. „Staże zagraniczne atutem kształcenia uczniów Zespołu Szkół Zawodowych w Jastrzębiu-Zdroju" (7 711 zł), - w rozdziale 80146 - Dokształcanie i doskonalenie nauczycieli zmniejszyć wydatki statutowe w Zespole Szkół Nr 13 o kwotę 4 439 zł i przeznaczyć na dofinansowanie realizacji projektu finansowanego z udziałem środków Unii Europejskiej Nr 000-P43-000-100 pn. „W kręgu Europy. Aktywni nauczyciele-interaktywna szkoła". zmian tych dokonuje się w związku z niewykorzystaniem środków w ramach projektu w roku ubiegłym. Proponuje się dokonać przeniesienia planu wydatków bieżących budżetu Miasta w dziale 852 – Pomoc społeczna, rozdział 85295 - Pozostała działalność w wysokości 114 879 zł planowanych na wydatki statutowe Ośrodka Pomocy Społecznej i przeznaczyć na dofinansowanie realizacji projektu finansowanego z udziałem środków Unii Europejskiej Nr 000-P30-000-100 pn. „O krok do przodu". Zmiany tej dokonuje się w związku z niewykorzystaniem środków w ramach projektu w roku ubiegłym.  Proponuje się zwiększyć plan wydatków budżetu Miasta w dziale 900 — Gospodarka komunalna i ochrona środowiska o kwotę 70 897 zł, w tym: a) w rozdziale 90002 - Gospodarka odpadami - zwiększyć wydatki bieżące o kwotę 258 897 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów realizacji przez Jastrzębski Zakład Komunalny w Jastrzębiu-Zdroju nowych zadań w związku z rozszerzeniem działalności GPZON o usługi związane z przyjmowaniem i utylizacją odpadów zielonych, — zmniejszyć wydatki majątkowe o kwotę 200 000 zł planowane na wieloletnie przedsięwzięcie Nr SGO-000-652-300 pn..,System Gospodarowania Odpadami - Budowa PSZOK" w związku z uaktualnieniem wartości zadania i rozszerzeniem okresu realizacji na lata 2017-2019, b) w rozdziale 90005 - Ochrona powietrza atmosferycznego i klimatu zwiększyć wydatki bieżące o kwotę 12 000 zł z przeznaczeniem na częściowe pokrycie kosztów prowadzenia monitoringu powietrza atmosferycznego w zakresie zanieczyszczeń pyłami oraz pomiarów wilgotności i temperatury. 8. Proponuje się zwiększyć plan wydatków bieżących budżetu Miasta o kwotę 119 131 zł w dziale 921 — Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, rozdziale 92109 — Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby z przeznaczeniem dla Miejskiego Ośrodka Kultury w Jastrzębiu - Zdroju na dotację podmiotową na koszty związane z zatrudnieniem głównego specjalisty ds. technicznych i inwestycji. Załącznik Nr 3 Zaproponowana zmiana dochodów i wydatków spowoduje zwiększenie deficytu o kwotę 3 120 761 zł, dlatego w celu zrównoważenia budżetu Miasta proponuje się zwiększyć wartość zaangażowanej nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych. Załącznik Nr 4 W związku ze zmianami wynikającymi z zaproponowanych zmian oraz z Zarządzeń Prezydenta Miasta proponuje się zwiększyć plan dotacji udzielanych z budżetu Miasta na ogólną kwotę 109 131 zł, w tym: a) zmniejszyć dotację celową o 10 000 zł w rozdziale 85510 - Działalność placówek opiekuńczo wychowawczych przeznaczonej na utrzymanie dzieci pochodzących z Jastrzębia-Zdroju przebywających w placówkach opiekuńczo-wychowawczych na terenie innych powiatów, 
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b) zwiększyć dotację podmiotową dla Miejskiego Ośrodka Kultury w Jastrzębiu - Zdroju w rozdziale 92109 - Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby o 119 131 zł na prowadzenie działalności kulturalnej. Załącznik Nr 5 Proponuje się zwiększyć plan dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku jednostek, o których mowa w art. 223 ust. 1 ustawy o finansach publicznych oraz wydatków nimi finansowanych o kwotę 7 213 zł, w tym dla: - Szkoły Podstawowej Nr 6 z tytułu odszkodowania za umieszczenie na ścianie zewnętrznej budynku szkoły graffiti w wysokości 1 835 zł z przeznaczeniem na pomalowanie ściany, - Zespołu Szkół Nr 6 z tytułu otrzymania od Fundacji mBanku darowizny w wysokości 4 950 zł z przeznaczeniem na rozwój zainteresowań młodzieży matematyką, - Zespołu Szkół Nr 13 z tytułu wpływów z opłat za wydanie duplikatów świadectw i legitymacji szkolnych w wysokości 428 zł. Skarbnik Miasta poinformował również, że będzie autopoprawka do projektu uchwały. Prokuratura wycofała się z budynku przy ul. Zdrojowej 5. Nie chcą przejąć tego budynku. Pani Prezydent zdecydowała, aby CUW przenieść do budynku przy ul. Zdrojowej 5. Remont budynku ma wykonać MZN. Od nowego roku CUW mógłby zacząć funkcjonować w nowym budynku. Autopoprawka będzie dotyczyła również białych certyfikatów. Musimy wybrać firmę, której musimy zapłacić za obsługę systemu. Będzie wprowadzone ponad 2 mln. 480 tys. zł na Łazienki III. W związku z tymczasowym przeniesieniem przedszkola specjalnego do budynku po AGH trzeba  wymalować pomieszczenia, zabezpieczyć grzejniki, zmienić oświetlenie. Będzie jeszcze jeden wniosek dotyczący środków na wkład własny. Chodzi o projekt z Karviną na zakup urządzeń. Autopoprawka będzie na Komisję Skarbu przygotowana.    Mirosław Kolb  - Skąd pochodzą środki budżetowe na specjalistę  dla Miejskiego Ośrodka Kultury?  Dariusz Holesz  -  Z ubiegłorocznej nadwyżki budżetowej.   Andrzej Matusiak  - Jakie będą planowane inwestycje w MOK-u?  Dariusz Holesz  - MOK ma docelowo zarządzać  Parkiem w Zdroju, łaźnią w Moszczenicy.     Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrzymujących się - 2 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrzymujących się - 2 
  Pismo Jastrzębskiego Klubu Brydża Sportowego, 

Komisja zapoznała się z pismem.  
Proponowany wniosek Komisji: 
Komisja wnioskuje o przyznanie na podstawie §7 pkt 2 Regulaminu przyznawania nagród i wyróżnień stanowiącego załącznik do  Uchwały nr XIII.155.2016 z dnia 1 grudnia 2016 r. w sprawie  ustanowienia nagród i wyróżnień dla zawodników za osiągnięte wyniki sportowe oraz dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym nagrody pieniężnej w dyscyplinie brydż sportowy  dla Pani **** za zajęcie w turnieju par I miejsca w Grand Prix Polski Par do WK4 oraz II miejsca indywidulanie, a także dla Pana **** za zajęcie w turnieju par I miejsca w Grand Prix Polski Par do WK4 oraz I miejsca indywidulanie.   Ad. 6 
Wolne głosy i wnioski 
Andrzej Matusiak  - Czy są przewidywane jeszcze jakieś środki finansowe, które będzie można przeznaczyć na rozwój sportu?  Dariusz Holesz  - Jeżeli byłyby to jakieś dochody to należałoby wskazać źródło dochodów. Nie widzę źródła nowych dochodów, które mogłyby ewentualnie wpłynąć. Październik to jest taki miesiąc gdzie wiadomo jak wyglądają wszystkie wydatki. Nawet jeżeli jakieś środki będą to zostaną przeznaczane na oświatę. Reforma oświaty będzie nasz kosztować i musimy sobie z tego zdawać sprawę. Dostosowanie budynków szkół to będą koszty. Głośnio się również mówi o zmianie warunków wynagrodzenia nauczycieli. W budżecie nie mamy tych środków zabezpieczonych. Subwencja już przyszła, ale bez środków na ten cel.   Andrzej Matusiak  - Dziwi mnie jedna rzecz. Była przygotowana uchwała w sprawie dofinansowania do żłobków. Przekazano informację, że nie ma środków finansowych na ten cel. Chodziło o 350 tys. zł. Teraz mamy 120 tys. zł na dotację dla MOK. Jak byśmy dalej poszukali to środki na pewno by się znalazły.   
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 Dariusz Holesz  - to nie było 350 tys. zł. Musimy liczyć ilość miejsc żłobkowych, które obecnie są pomnożone przez 400 zł na żłobki i 200 zł na klubu dziecięce. Z tego co wiem miało być to 500 tys. zł.   Andrzej Matusiak  - 500 tys. zł na cały rok?  Dariusz Holesz  - Tak. Nie ma okresu wyłączenia wakacji.   Andrzej Matusiak  - Jeżeli chcielibyśmy środki przeznaczyć to musimy zabezpieczyć w budżecie środki na ten cel i na nowo uchwałę przyjąć?  Dariusz Holesz  - Tak. Nie może być przyjęta uchwała jak nie ma zabezpieczonych środków w budżecie miasta. Każda uchwała, która nie będzie miała środków w budżecie miasta będzie uchylona. Będziemy mieli bardzo trudny Budżet na 2018 rok. Proszę Pamiętać , że SKO w naszym imieniu przegrało sprawę oprocentowania od wyrobisk. Jest to kwota 6 mln. zł.   Ad.7 
Przyjęcie protokołów z dnia 19 stycznia, 25 stycznia oraz 16 lutego 2017 
r.  
Protokoły zostały przyjęte głosami: za  - 3, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
Ad.8 
Zakończenie posiedzenia 
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 
posiedzenie.  
Protokołowała      Przewodniczący Komisji Monika Dulewicz      Mirosław Kolb   
Informacje zawarte w protokole podlegają ochronie na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 
publicznej (Dz. U. z 2016 r. poz. 1764 ze zm.) 
Zakres wyłączenia jawności:- imię i nazwisko osoby wymienionej w protokole 
Organ lub osoba dokonująca wyłączenia: Monika Dulewicz  
Wyłączenia jawności dokonano w interesie osoby wymienionej w protokole. 


